
اخبار كشور

واکنش کاربران شبکه های اجتماعی 
به مجری گستاخ!

ماجــرای بداخلاقی یک مجــری گســتاخ، روی آنتن زنده 
تلویزیون، همچنان با واکنش هایی در شبکه های اجتماعی همراه 

است.
وحید یامین پور، مجری سیما و فعال رسانه ای، در شبکه های 
اجتماعی نوشت: »بسیاری از مجری ها و برنامه سازان صداوسیما 
عضوی از جامعه ارتباطی شبه روشــنفکری هستند؛ آنها حتی از 
نظر اقتصادی منافع مشــترکی با طبقه ســرمایه دار قلمرو هنر و 

سینما دارند...«
فرد دیگری نیز نوشته است: »بی ادبی در صدا و سیما در حال 
گسترشه یک روز بی ادبی در مسابقه آشپزی نسبت به خانمی که 
آشپزی کرده توسط داور مرد بی ادب و یک روز هم بی شخصیتی 
آرش ظلی پور به جناب فراســتی من اگه آقای صدا و سیما بودم 
به جــرم بی حرمتی به مهمان اخراجش می کردم تا درس عبرتی 

برای بقیه بشه.«
یــک کاربر هم نوشــت: »اون جملــه ای که فراســتی قبل 
از خروجــش از برنامــه   آرش ظلی پــور می گه خیلــی مهم تر از 
بی ادبی هــای این مجری کوته اندیشــه. فراگیر شــدن فیلم های 
ضداجتماعــی و ضدهنــری، و فــروش بالای اینهــا، زنگ خطر 
فرهنگی است برای کسانی که باید نگران فرهنگ جامعه باشند- 

اگر هنوز منقرض نشده باشند.«
فرد دیگری نیز در شــبکه های اجتماعی نوشته است: »وقتی 
معیار صدا و ســیما بــرای انتخاب مجری، قیافــه ژیگول و لپ 
گل انداخته باشــد و نه فهم و شعور، نتیجه اش می شود بی ادبی و 

عقده گشایی امثال این افراد روی آنتن زنده.«
گفتنی است؛ جمعه گذشته برنامه »من و شما«ی شبکه شما، 
اختصاص به گفت وگو با منتقد فیلم مســعود فراستی داشت. در 
این برنامه، مجری- آرش ظلی پــور- با لحن و الفاظ بی ادبانه، به 
زندگی شــخصی و نوع لباس پوشیدن فراستی، پرداخت آنچنان 
که منجر به ناراحتی فراستی و ترک استودیوی برنامه زنده توسط 

وی شد.
برخورد غیرحرفه ای و بی ادبانــه ظلی پور چنان بود که مدیر 
شــبکه شما- قاسمی- دستور توقف برنامه را صادر کرد. اما عمق 
هتاکی و سوابق مجری شبکه شــما، دستور قاسمی را، واکنشی 
حداقلی توجیه و توصیف می کند. ظلی پور، بی پروا وارد مســائل 
شــخصی فراستی شــد،  از ســینمای مبتذل دفاع کرد و حرمت 
رســانه ملی را نادیــده گرفت. این مجــری در اواخر دهه 90 به 
دلیل  دخالت در امر دلالی فوتبال،  مدتی را در زندان سپری کرد. 
با این حال ادامه کار وی در ســیما بی تردید، نادیده گرفتن شأن 
و حرمت رســانه ملی تلقی می شود. اما نکته جالب اینکه پس از 
اعتراض رســانه های اصولگرا به نادیده گرفته  شدن شأن سیما و 
مخاطبان، رسانه های ضدانقلاب شروع به تخریب مسعود فراستی 

کردند و او را »دولتی« خطاب نمودند!
»ابوالفضل زرویی نصرآباد« طنزپرداز برجسته

 درگذشت
»ابوالفضــل زرویی نصرآباد« شــاعر، پژوهشــگر و طنزپرداز 
برجســته کشورمان در ۴9 سالگی به دلیل عارضه قلبی، دار فانی 

را وداع گفت.
او با اسم های مســتعار ملانصرالدین، چغندر میرزا، ننه قمر، 
کلثوم ننه، آمیز ممتقی، میرزا یحیی و عبدل در نشــریاتی مانند 
نشریات مؤسســه گل آقا، همشــهری، جام جم، ایرانیان،  مهر، 
کیهان ورزشی، بانو، جست وجو، عروس و تماشاگران طنز نوشته 

 است. 
زرویی نصرآباد ازجمله شــرکت کنندگان در جلســات سالانه 
شــاعران در حضور رهبر معظم انقلاب بــود. وی در یکی از این 
جلسات، شــعر طنزی با عنوان »دل های تک سرنشین« را خواند 

که با تشویق رهبر انقلاب مواجه شد. 
مراســم تشــییع پیکر زنده یاد زرویی نصرآباد هنرمند فقید 
طنزپرداز امروز دوشــنبه ۱۲ آذر، از ساعت 9:۳0 صبح در حوزه 

هنری برگزار می شود.
این بار باید نگران تحریف شخصیت 

دو فرزند امام باشیم!
شنیده ها حکایت از ساخت قریب الوقوع دو مستند درخصوص 

زندگی دو فرزند حضرت امام خمینی)ره( دارد.
ساخت این دو مستند از طرف موسسه  عروج فیلم به سازنده  
فیلم مســتند » بانوی قدس ایران« یعنــی مصطفی رزاق کریمی 

سپرده خواهد شد.
از آنجــا که فیلم » بانوی قدس ایران« در زمینه هایی دســت 
به تحریف شــخصیت و مشی همسر گرامی حضرت امام )ره( زده 
است، جای این نگرانی وجود دارد که دو فیلم درباره  حجت الاسلام 
والمســلمین احمد خمینی و حجت الاسلام والمسلمین مصطفی 
خمینی آینه   تمام نما و صادقی برای زندگی و افکار و مشــی آن 

دو بزرگوار نشود!
ظاهرا برخی که در دوره  پیشــین ریاســت سازمان سینمایی 
فعالیت داشتند، برای تکرار دیدگاه حاکم بر مستند » بانوی قدس 

ایران« دخالت دارند.
روزنامه  کیهان از منتقدان جدی مستند یادشده بود.

آغاز پویش کتاب خوانی »سرباز کوچک امام)ره(«
مســابقۀ کتاب خوانی و پویش »کتاب قهرمــان« با محوریت 

کتاب »سرباز کوچک امام« کلید خورد.
در نشســت خبری این پویش مطالعاتی، سیدسجاد موسوی، 
دبیــر برگزاری پویــش، با بیان اینکه هدف مــا در پویش فعلی، 
موضــوع صبر و پایداری اســت، ادامه داد: امیدواریــم بتوانیم با 
»کتاب قهرمــان« الگویــی را در زمینۀ اســتقامت معرفی کنیم؛ 
چراکه معتقدیم مشاهیر درست و واقعی امثال مهدی طحانیان اند 

که اتفاقاً می تواند به فضای فرهنگی کشور کمک کند. 
وی دربــارۀ روند برگزاری خبــر داد: پویش از امروز آغاز و تا 
پایان اســفند برقرار است. در سایت اطلاع رسانی آن به نام همین 
مســابقه نیز، اپلیکیشنی مرتبط را بارگذاری خواهیم کرد تا افراد 
با خرید کتاب، امکان شرکت در مســابقه را پیدا کنند. از همان 
مرحلــۀ خرید امکان قرعه کشــی را فراهم کرده ایم و بعد در طی 
مراحلــی، ســؤالاتی را تعیین می کنیم تا شــرکت کنندگان وارد 

پویش شوند.
در ادامۀ این نشســت، مهدی طحانیان، راوی کتاب »ســرباز 
کوچک امام« دربارۀ چرایی روایــت خاطرات خود در این کتاب 
که طی ســال های 87 تا 9۱ انجام گرفتــه، گفت: روایت چنین 
کتاب هایی از سر وظیفه و دغدغه ای است که بر دوش ما گذاشته 
شــده تا دینمان را ادا کرده باشیم؛ هرچند دوران دفاع مقدس و 
اســارت، بزرگی و عظمتی دارد که زبان آدمی از بیانشــان قاصر 

است.
فاطمه دوســت کامی، نویســندۀ »ســرباز کوچک امام« نیز 
گفت: پویش »کتاب قهرمان« هدیه ای برای جشــن ۴0ســالگی 
انقلاب است؛ چنان که محتوای ارزشمند کتاب از استکبارستیزی 
و خودباوری تــا اقتصاد مقاومتی را پوشــش داده و این دغدغۀ 
جامعۀ امروز است. این پویش کمک می کند که این کالای خوب 
فرهنگی لااقل به شیوه ای درست در دسترس همگان قرار گیرد.

صفحه 3
 دوشنبه    ۱۲ آذر ۱3۹۷

۲۵ ربیع الاول ۱۴۴۰ - شماره ۲۲۰۶۴

حاشیه های خواندنی 
از اختتامیه جشنواره تئاتر مقاومت

مراســم اختتامیه شانزدهمین جشنواره تئاتر مقاومت، 
فرصتی بــرای طرح مطالبات گروه هــای مختلف، ازجمله 

جانبازان، کارگران و زلزله زدگان شد.
براســاس گزارش فارس، یکی از بخش های جــذاب این دوره 
مراسم اختتامیه اجراهای مونولوگ محور برخی بازیگران حین برپایی 
مراســم بود که از زندگی مســتند برخی از شهدا یا خانواده هایش 

روایت می کرد.
علی رجایی رتبه سوم بازیگری مرد برای نمایش »یوسف، یوزف، 
جوزپه« پشــت تریبون خطاب به حجت الاســلام حسن روحانی، 
رئیس جمهور کشورمان گفت: آقای روحانی! صدای من را از سوی 
خیل عظیم کارگران نیشــکر هفت تپه، فولاد و کشاورزان اصفهان 
بشنوید که مشکلات معیشتی زیاد دارند، من فرزند کارگرانم و سخت 

نیست صدای ما را بشنوید، من کنار آنها می مانم!
نرگــس صابری رتبه اول بازیگری زن نیز برای نمایش »دلارام 
ناآرام« وقتی پشت تریبون قرار گرفت، با صدایی لرزان جایزه اش را به 
پدرش که جانباز بوده و ۱0 سال پیش فوت کرده است، تقدیم کرد. 
در بخش دیگری از این جشنواره سامان خلیلیان که برای نمایش 
»عند از مطالبه« از بیشــتر بخش های جشنواره جوایزی را دریافت 
کرد، بیان کرد: قریب ۲0 سال است که جانبازان اعصاب و روان در 
بیمارســتان ها بستری هستند و مشقت می کشند از همه خواهش 

می کنیم که آنها را ببینیم و به آنها سر بزنیم.
مصطفی کولیوندی از دیگر برگزیدگان این جشــنواره به خاطر 
نمایش »بل۲۱۴« نیز جایزه خود را به خواهر شهید غلامرضا چاغروند 
تقدیم کرد و گفت که این شهید از مظلوم ترین شهدای دفاع مقدس 
است که با هواپیمای کمک رسانی به منطقه جنگی رفت اما به اسارت 

در آمد و به شهادت رسید.
احمد جعفری بازیگر برگزیده نمایش »هناس« نیز پس از دریافت 
جایزه خود از رنج زلزله زدگان گفت: اما مردم شهر سرپل ذهاب هنوز 

زیر باد و باران در چادر مقاومت می کنند، به داد آنها برسیم.
آغاز ساخت مرحله چهارم 

پالایشگاه نفت ستاره خلیج فارس
 مدیــر برنامه ریــزی و کنتــرل طرح شــرکت نفت 
ستاره خلیج فارس گفت: عملیات ساخت مرحله چهارم این 

پالایشگاه آغاز شد.
به گزارش ایرنا، احمد شــریعتمداری افزود: با گشــایش زنجیره 
تولید فرآورده های نفتی منطبق بر اســتانداردهای روزآمد جهانی در 
این مجموعه، ایران در جمع باشگاه صادرکنندگان این محصولات و به 

رقیبی پایدار تبدیل شده است. 
وی اظهار داشت: عملیات این مرحله با توجه به روند افزایشی تولید 
میعانات گازی ناشی از به بهره برداری رسیدن فازهای پارس جنوبی و 

به منظور مقابله با تحریم های احتمالی آغاز شده  است.
 وی افزود: مراحل اجرایی مرحله چهارم پالایشــگاه نفت ســتاره 

خلیج فارس در کمتر از دو سال آینده به اتمام می رسد. 
مدیر برنامه  ریزی و کنترل طرح شرکت نفت ستاره خلیج فارس با 
بیان این که صادرات فرآورده های نفتی موجب جلوگیری از خام فروشی 
می شود، توسعه تجارت خارجی و به  ویژه صادرات را از عوامل موثر در 

توسعه اقتصادی کشورها دانست.
شریعتمداری یادآور شد: پالایشگاه میعانات گازی ستاره خلیج فارس 
علاوه بر خودکفایی در تولید فرآورده های نفتی، جمهوری اسلامی ایران 
را برای اولین بار از واردکننده به صادرکننده بنزین تبدیل کرده است.

وی اضافــه کرد: ســتاره خلیج فارس با گشــایش زنجیره تولید 
فرآورده های نفتی منطبق بر اســتانداردهای روزآمد جهانی علاوه بر 
تامیــن نیازهای داخلی، ایران را در جمع باشــگاه صادرکنندگان این 

محصولات به رقیبی پایدار تبدیل کرده است.
پالایشگاه ۳60 هزار بشکه ای ستاره خلیج فارس به عنوان بزرگ ترین 
پالایشــگاه در دست ساخت میعانات گازی منطقه خاورمیانه به شمار 

می رود که تاکنون دو مرحله آن در بندرعباس راه اندازی شده است.
مرحله ســوم این پالایشــگاه از ظرفیت تولید روزانه ۳6 میلیون 
لیتر بنزیــن و ۱۴ میلیون لیتر گازوئیل با اســتاندارد یورو۴ اتحادیه 
اروپا برخوردار اســت که علاوه بر بنزین و گازوئیل محصولات دیگری 
 مانند دو هزار تن در روز گازمایع، ســه میلیون لیتر ســوخت هواپیما 

و ۱۳0 تن گوگرد تولید و عرضه می شود. 
مدیرعامل شــرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی ایران 
 تیرماه امســال اعلام کرد: با راه اندازی مرحله ســوم پالایشگاه ستاره 
خلیج فارس، روزانه ۱۲ میلیون لیتر دیگر به حجم بنزین یورو 5 تولیدی 
ایران افزوده خواهد شد و تلاش بر این است که روزانه 80 میلیون لیتر 
بنزین یورو پنــج تولید کنیم و به هدف ظرفیت تولید روزانه بیش از 

۱00 میلیون لیتر نزدیک شویم.
علیرضــا صادق آبادی معاون وزیر نفت و مدیرعامل شــرکت ملی 
پالایــش و پخش فرآورده های نفتی نیــز در آیین افتتاح مرحله دوم 
پالایشگاه ستاره خلیج  فارس نیز گفت: این پالایشگاه روزانه ۲۴ میلیون 
لیتر بنزین یورو پنج و شش میلیون لیتر فرآورده میان تقطیر تحویل 
می  دهد که اگر ارزش هر لیتر را 50 سنت در نظر بگیریم، مجموع آن 

برابر با ۱5 میلیون دلار در روز می شود.
نماینده مجلس:

مافیای کنکور مانع حذف آن شده است
نماینده مردم تربت حیدریه، زاوه و مه ولات در مجلس 
شورای اسلامی گفت: با اینکه قانون وزارت آموزش و پرورش 
را مکلف به حذف کنکور و جایگزینی روش های دیگر کرده اما 

مافیای کنکور تاکنون مانع حذف آن شده است. 
به گزارش ایرنا، ســعید باستانی در همایش مهندسی کنکور و 
تجلیل از برترین های کنکور ســال 97 دانشگاه ها در تربت حیدریه 
افزود: البته موانع دیگری نیز وجود دارد که به عنوان نمونه می توان 
به روش های جایگزین، تاثیر معدل در کنکور و امثال آن اشاره کرد.

وی اظهار داشت: هر چند تا امروز فرایند کنکور مبنای ارزیابی 
و ورود به دانشگاه ها بوده است اما مجلس در تلاش است که موانع 

ورود به دانشگاه ها را از میان بردارد. 
وی گفت: البته با یک مشــکلات ساختاری نیز مواجه هستیم 
و آن این اســت که همه می خواهند پزشــک و مهندس بشوند در 
حالی که بخش اعظمی از نیاز جامعه مربوط به حوزه های فرهنگی، 

صنعتی و غیراداری است.

اخبار ادبی و هنری

ایــن طبیعــت نظام های  رهبر معظــم انقــلاب: 
 قلدر اســت که بــا هر ملت اســتقلال طلب به ســتیز 

برخیزند.

هدیه به خوانندگان در پرتو وحی

خوردن اموال یتیمان، خوردن آتش است!
»کسانی که اموال یتیمان را به ظلم و ستم می خورند، 
)در حقیقت( تنها آتش می خورند و به زودی در شعله های 

آتش )دوزخ( می سوزند«
نساء  -۰ ۱

سرویس سیاسی-
عضو شورای مشــورتی اصلاح طلبان در 
حالی در خصوص اســتراتژی اصلاح طلبان و 
گزینه های پیشنهادی آنها در انتخابات ۱۴۰۰ 
اظهار نظــر می کند که گویی فراموش کرده، 
دولت فعلی که تا پایان راهش هنوز 3 ســال 
دیگر باقی است، دســتپخت همین جریان 
اســت و آنها فعلا باید پاسخگوی عملکرد 5 
ساله خود باشــند، نه تببین استراتژی برای 

انتخابات بعدی.
عبــدالله ناصــری عضــو شــورای مشــورتی 
اصلاح طلبــان در گفت و گــو با ســایت نزدیک به 
دولت انتخاب درباره استراتژی اصلاح طلبان برای 
انتخابات ریاست جمهوری ۱۴00 با بیان اینکه در 
چهار سال اخیر یا قریب به یکسال اخیر مشخصات 
جامعه مدنی وارد مســیر دیگری شده گفته است: 
قطعاً در میان اصلاح طلبان برای انتخابات ریاست 
جمهوری گزینه های مناسبی وجود دارد اما لازمه 
حضور این گزینه ها در عرصه های سیاســی کشور 

تغییر برخی سیاســت های مربوط به انتخابات در 
کشور مثلا اســتفاده از اصل اعلام برائت در تایید 

صلاحیت هاست.
وی در ادامه ســه مجرم امنیتــی را به عنوان  
گزینه های مناسب جبهه اصلاحات برای انتخابات 
ریاست جمهوری معرفی کرده و گفته است: افرادی 
مثل محسن صفایی فراهانی، یا محمدرضا خاتمی 
می توانند مورد قبول مردم در این عرصه واقع شوند. 
در واقع اگر در پروســه تایید صلاحیت ها، تساهل 
بیشــتری به خرج داده شــود، هــم اصلاح طلبان 
چهره هــای نو و جدید و کارآمدی برای حضور در 
انتخابات دارند و هم جامعه ترغیب بیشتری برای 

حضور در انتخابات خواهد داشت.
گفتنی اســت مدعیان اصلاح طلبی بر اساس 
اختیــارات تامی که در دولت داشــته اند  به جای 
پاسخگویی نسبت به مشکلات امروز جامعه اعم از 
گرانی، تورم، بیکاری، رکود و... که  یک خواســته 
منطقی اســت،  اولویت خود را فرار از مسئولیت و 
فرافکنــی برای پیروزی در انتخابات های مجلس و 

ریاست جمهوری آینده قرار داده اند.
جماعــت مدعی اصلاح طلبی بــه جای تلاش 
برای بهبود وضع موجود طی ۳ سال باقی مانده از 
دولت متبوع خود، تنها با هدف کســب مشروعیت 
و مقبولیت جهت پیروزی در انتخابات های آتی به 
ابراز ندامت از همراهی با دولت روی آورده اند، بدون 
آنکه اقداماتی برای جبران هزینه های ملال آوری که 
روی دوش خانواده های ایرانی گذاشته اند در دستور 

کار قرار دهند.
طی پنج ســال اخیر عناصر وابسته به احزاب 
اصلاح طلــب بســیاری از مراکــز تصمیم ســاز و 
تصمیم گیر قوه مجریه را اداره کرده اند و بســیاری 
از تصمیمات کلان کشور در حوزه داخلی و سیاست 
خارجه با رأی مســتقیم رهبران این نحله فکری 
صورت گرفته است. اصلاح طلبان به صورت رسمی 
وزارتخانه های مهمی نظیر آموزش و پرورش و علوم، 
تحقیقات و فناوری را در اختیار داشته و در بسیاری 
از وزارتخانه های دیگر به صورت مستقیم و گسترده 
نفوذ داشته اند و در بالاترین سطح تصمیمات مربوط 

را اتخاذ و اجرایــی می کنند؛ تصمیماتی که حول 
اهداف جناحی و نه منافع ملی اتخاذ شده است، آن 
هم در حالی که حمایت های گسترده و متعصبانه 
از دولت در طول پنج ســال گذشته و مهم تر آنکه 
قدرت تصمیم گیری و تصمیم ســازی این جماعت 
در دولت هــای یازدهم و دوازدهم، اهداف مقطعی 
اصلاحات اجرایی کــرده  و هزینه های حمایت از 
دولــت به دلیل ناکارآمدی و ناتوانی ها به شــدت 
افزایش یافته اســت، رهبــران این جریان تصمیم 
گرفته اند برای کسب قدرت به صورت مستقلانه  و 
نه به صورت اشتراکی با طیف اعتدال با نامزدهای 

اختصاصی خود در انتخابات حضور پیدا کنند.
جماعــت تجدیدنظر طلــب در حالــی خود را 
بــرای انتخابات پیش رو آماده می کنند که نه تنها 
هیچ راهکاری برای برون رفت کشــور از مشکلات 
اقتصــادی ندارند بلکه جهــت تحقق مطالبات دم 
دستی مردم نیز تلاشی صورت نمی دهند و تنها به 
پیروزی های سیاسی- انتخاباتی حزب متبوع خود 

متمرکز شده اند.

مدعیان اصلاحات به جای پاسخگویی درباره عملکرد 5 ساله خود
 به فکر انتخابات بعدی هستند!

سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  عضو 
خارجی مجلس شورای اسلامی با تأکید بر 
اینکه لوایح FATF برای مردم دردسرساز 
است، گفت: با تصویب این لایحه اطلاعات 
مالی کشور برای دشمن شفاف خواهد شد 
و نه تنها اقتصاد کشور بهبود نخواهد یافت 

بلکه وضعیت بدتر خواهد شد.
حجت الاسلام مجتبی ذوالنور در گفت وگو با 
رسا، اظهار داشت: برخی از ایرادات شورای نگهبان 
به لایحه CFT مربوط به متن معاهده نیســت 
و می توان آن را اصــلاح کرد، اما برخی ایرادات 
مربوط به متن بوده و قابلیت اصلاح شدن ندارد.

وی نســبت به تصویب لایحــه CFT ابراز 
مخالفــت کرد و گفت: اگر این لایحه وارد صحن 
علنی مجلس شــود، نظر بنده مخالف است، زیرا 
تأمین نظر شورای نگهبان بر رد این لایحه بوده 
و خود متن معاهده دارای مشــکل است، بر این 
اســاس با اصلاحــات جزئی که در کمیســیون 
امنیت ملی صورت می گیرد، ایرادات اصلی متن 
برطرف نخواهد شد؛ افزون بر این، شروط هفتگانه 
کمسیون نیز در برخی بندها نظر شورای نگهبان 
را تأمیــن نمی کند، بنابرایــن ایراد به متن باقی 

می ماند و ماجرا به صحن علنی مجلس کشــیده 
خواهد شد.

نماینده مجلس شــورای اسلامی به عواقب و 
پیامدهای اقتصادی CFT نیز اشاره کرد و بیان 
داشــت: آقای ظریف در صحــن علنی مجلس 
اعلام کرد که »من و آقای رئیس جمهور تضمین 
نمی دهیم که پذیرش FATF در حل مشــکل 
تحریم هــا نقش و اثری داشــته باشــد«، اما ما 
معتقدیم که پذیرش FATF کشــور را از لحاظ 
اقتصــادی در تنگنا قرار می دهد، چون اســاس 
این کنوانســیون ها بر »KYC« )مشتری ات را 
بشــناس( استوار است، یعنی ما طبق این لایحه 
موظف هستیم همه واردات و صادرات خود را در 
 FATF یک اتاق شیشه ای گذاشته و تحت نظر

قرار دهیم.
وی با بیان اینکــه تصویب CFTجلوی دور 
زدن تحریم هــا را می گیرد، تأکید کرد: هنگامی 
که همه اطلاعــات صادرات و واردات خود را در 
اختیار FATF قرار دهیم، در حقیقت اطلاعات 
طرف های معامله ایران به دشمن داده خواهد شد 
و آنها نیز همان بخش ها را تحریم خواهند کرد.

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 

 FATF مجلس شورای اسلامی با تأکید بر اینکه
برای جمهوری اسلامی و مردم دردسرساز است، 
گفت: با تصویب لایحه CFT همه اطلاعات مالی 
کشور برای دشــمن شفاف خواهد شد، بنابراین 
نه تنها اقتصاد کشــور بهبود نخواهد یافت بلکه 

وضعیت بدتر هم خواهد شد.
اطلاعات مالی کشور

 در اختیار کمیته اقدام خزانه داری آمریکا
 قرار گرفته 

احمــد علیرضــا بیگــی، عضو فراکســیون 
نمایندگان ولایی مجلس نیــز در همین زمینه 
در گفت وگــو بــا رســا، اظهار داشــت: مجلس 
شورای اسلامی شروطی از قبیل تعیین مصادیق 
تروریســت توســط ایران و تصمیم گیری درباره 
تحویــل مجرمان را ضمیمه ایــن معاهده کرده 
اســت اما هیئت مدیره FATF اعلام داشته که 
ما هیچ گونه شرطی را از جمهوری اسلامی ایران 
نمی پذیریم؛ بر این اســاس تصویب CFT امری 

عقلانی نیست.
وی یکــی از تبعات تصویب CFT را اختلال 
در فــروش نفت دانســت و گفت: با تصویب این 
لایحه، دشــمنان این امکان را پیدا می کنند که 

بدانند مشتری نفت جمهوری اسلامی ایران چه 
کســانی هستند، به چه میزان و چند بشکه نفت 
به فروش می رســد، همچنین خواهند دانســت 
درآمد حاصــل از فروش نفت دقیقا چه مقدار و 
در کجا صرف می شــود و بر همین اساس ایران 
را ملزم می کنند ســقفی را که آنان برای فروش 

نفت تعیین می کنند، مراعات کند.
عضو فراکســیون نماینــدگان ولایی مجلس 
گفت: در دوره های گذشته که تحریم های شدیدی 
توسط آمریکا، اتحادیه اروپا و حتی سازمان ملل 
بر ایران تحمیل شد، جمهوری اسلامی توانست 
با شــگردها و ترفندهایی که به کار برد، از جمله 
عملیات های مالی که صرافی ها می توانستند انجام 

دهند، کشور را اداره کند.
بیگی خاطرنشــان کرد: متأســفانه امروز با 
تخلفاتی که انجام شده، اطلاعات مالی جمهوری 
اسلامی در اختیار کمیته اقدام خزانه داری آمریکا 
قرار گرفته و آنها منافذ و مفرهایی را که ایران در 
دور زدن تحریم از آنها استفاده می کرد، به دقت 
شناســایی کردند، ایــن در حقیقت همان دادن 
اطلاعات مالی اســت که وزارت اقتصاد و دارایی 

به ناحق آن را به FATF تعهد کرده بود.

حجت الاسلام ذوالنور:

پذیرش CFT وضعیت اقتصاد كشور را وخیم تر می كند

رئیس سازمان بسیج مستضعفین گفت: 
امروز مشــکل ما نداشتن نیروی کارآمد در 
فضای مجازی نیست، بلکه مشکل اینجاست 
که بچه های خوب نمی توانند همدیگر را پیدا 
کنند، ما می خواهیم شــما جبهه و شبکه 

شوید.
مراســم اختتامیــه اولیــن گردهمایی ملی 
فعالان فضای مجازی بســیج در ســالن بصیرت 
لانه جاسوســی برگزار شد. به گزارش فارس، این 
گردهمایی روز پنجشــنبه در ســالن ورزشی 5 
آذر سازمان بسیج مســتضعفین با فرمان سردار 
غیب پرور، رئیس این ســازمان و بــا رمز یا امام 
حسن مجتبی)ع( آغاز به کار کرد و رقابت در میان 
گروه های مختلف شکل گرفت. اولین گردهمایی 
ملــی فعالان فضــای مجازی بســیج بخش های 
مختلفی از قبیل تولید محتوای دیجیتال، همایش 
علمی آموزشی فرماندهان شبکه مردمی سایبری 
انقلاب و نمایشگاه دستاوردهای بسیج داشت و 96 

تیم از ۳۲ استان در آن حضور داشتند.
بنا بر این گزارش، سردار غلامحسین غیب پرور 
در مراســم اختتامیه این گردهمایی با بیان اینکه 

وظیفه بســیجی ها ورود جانانــه به عرصه فضای 
مجازی است، گفت: باید اسم این ورود را تدبیر و 
نقشــه راه گذاشت . ما ورود انفعالی شما را در این 
عرصه نمی خواهیم، ورود تدافعی هم نمی خواهیم 
بلکه ورودی برنامه ریزی شده می خواهیم. این کار 

ساده ای نیست و با زحمت و تلاش میسر می شود 
و حتمــا بچه های ما باید در بخش ســواد فضای 

مجازی خود را ارتقا دهند.
وی ابراز داشــت: من شــاهد تلاش های شما 
عزیزان بودم اما آن زمان که شــبکه خوب، کارا و 

فعال ایجاد کردید، آنجا تازه نقطه آغاز ما اســت. 
برخی از شــما دغدغه داشتید که آیا این حرکت 
ادامه دار خواهد بود یا نه، معتقدم اگر نتوانیم آن 

را ادامه دهیم، دچار خسران شده ایم.
رئیس سازمان بسیج مستضعفین خاطرنشان 
کرد: خیلی از قدیمی های جبهه و جنگ در اینجا 
حضور دارند . برای مثال شب های عملیات مشکلی 
وجود داشت و معمولا بچه های خودی همدیگر را 
گم می کردند، مقصر نبودند، تاریکی و حجم زیاد 
آتش و... شرایط را برای این ماجرا مهیا کرده بود. 
آن افرادی موفق بودند که می توانستند همدیگر را 
پیدا کنند. امروز مشکل ما نداشتن نیروی کارآمد 
در فضای مجازی نیست، بلکه مشکل اینجاست که 
بچه های خوب نمی توانند همدیگر را پیدا کنند، ما 

می خواهیم شما جبهه و شبکه شوید.
ســردار غیب پرور افزود: خود جوان ها هم باید 
هدفمنــد حرکت کنند. اســتمرار در این فرایند، 
هدفمند بودن و... مطالبات ما از شــما است. در 
عرصه فضای مجازی آتش بــه اختیاری را نباید 
فرامــوش کنیم و هر نفر به انــدازه خودش یک 

یگان است.

سردار غیب پرور در اختتامیه اولین گردهمایی ملی فعالان فضای مجازی بسیج:

بسیجیان در فضای مجازی، جبهه ای و شبکه ای عمل کنند

رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: ممکن 
است در ابتدای اجرای قانون منع بکارگیری 
بازنشستگان مقاومت هایی وجود داشته باشد، 

باید مقاومت ها را از بین برد.
علی لاریجانی در گفت وگوی زنده تلویزیونی به 
مناســبت روز مجلس گفت: آیت الله مدرس فکری 
راهبردی برای ایران داشــت و همواره آینده ایران 
را در نظــر می گرفت. به گونــه ای که در آن زمان 
مطرح می کرد که ایران باید کارخانه هواپیماسازی 

و ذوب آهن داشته باشد.
به گزارش مهر، وی با بیان اینکه آیت الله مدرس 
فردی اسلام شناس بود و برای سیاستمداران ایران 
قطعا شناخت اسلام بسیار مهم است، تصریح کرد: 
از سوی دیگر آیت الله مدرس فکری راهبردی برای 
ایران داشت و همواره آینده ایران را در نظر می گرفت. 
بــه گونه ای که در آن زمان مطرح می کرد که ایران 
باید کارخانه هواپیماسازی و ذوب آهن داشته باشد.

رئیس مجلس شــورای اســلامی در پاسخ به 
سؤالی در خصوص مقاومت ها در اجرای قانون منع 
بکارگیری بازنشستگان، با بیان اینکه شبهه ای برای 
اجرای قانون منع بکارگیری بازنشســتگان وجود 
ندارد، گفت: ممکن اســت در ابتدای اجرای قانون 
مقاومت هایی وجود داشته باشد، باید مقاومت ها را 
از بین برد. به دیوان محاسبات گفتم که در اجرای 
این قانون نظارت کند. اگر دستگاهی سؤالی دارد، 
می توانــد از اداره قوانیــن بپرســد و یا از مجلس 

تفسیر بخواهد.
لاریجانی در پاسخ به سؤال دیگری در خصوص 
دو نرخی شدن بنزین، خاطرنشان کرد: فعلًا بحثی 
برای گرانی بنزین نشــده است، بنده بعید می دانم 
تا پایان ســال بنزین گران شود البته بستگی دارد 

مجلس چه تصمیمی می گیرد.
وی با بیان اینکه اعمال قیمت های واقعی برای 
سوخت به مردم فشار وارد می کند، گفت: در مسئله 
قیمت گذاری بنزین باید به گونه ای عمل کرد که به 
مردم فشــار بیشتری وارد نشود زیرا شرایط کشور 
شرایط عادی نیست. اصلاحات اقتصادی را باید در 
زمانی انجام داد که چنین فشارهای اقتصادی روی 

مردم وجود نداشته باشد.
رییس مجلس شورای اسلامی در بخش دیگری 
از ســخنانش، با اشاره به مشکلاتی که برای بانکها 
و موسسات مالی و اعتباری پیش آمده است، بیان 
داشت: از شش سال پیش مرکز پژوهش های مجلس 
درباره بانک ها و موسسات مالی و اعتباری هشدار 
می داد که این بخش دچار چنین مشکلاتی هستند 
و این مسئله حاکی از آن است که مجلس همواره 
توجه ویژه ای به حل مشکلات اصلی کشور داشته 

است و از این سنخ مسائل کم نداریم.
لاریجانی در پاســخ به این ســؤال که مجلس 
چگونه بر حســن اجرای قوانیــن نظارت می کند، 
گفت: همه مجریان موظف به اجرای قوانین مصوب 
مجلس هســتند که معاونت نظارت بر قوانین هم 
در ایــن زمینه فعالیت می کند و گزارش خود را به 
کمیسیون های تخصصی  می دهد و در کمیسیون ها 
هم، نمایندگان از مسئولان می خواهند که قوانین 

را به طور دقیق اجرا کنند.
وی درباره موانع اجرای سیاست های اصل ۴۴ 
قانون اساسی، اظهار داشت: کمیسیون ویژه حمایت 
از تولید ملی و نظارت بر سیاســت های اصل چهل 
و چهارم قانون اساســی اخیرا گزارشی درباره روند 
خصوصی ســازی در کشــور ارائه داد و نقص های 

موجود در این زمینه تبیین شد. 
رئیس مجلس شورای اســلامی اظهار داشت: 

به نظــر بنده در دولت های مختلــف به خوبی به 
سیاســت های اصل چهل و چهارم قانون اساســی 
و خصوصی ســازی توجه نشده است، امیدواریم با 
پیگیری های کمیسیون ویژه حمایت از تولید ملی 
و نظارت بر سیاســت های اصــل ۴۴، این موضوع 

حل و فصل شود.
لاریجانی در پاسخ به سؤالی در خصوص رفتار 
دوگانه مجلــس در همراهی با دولت و چوب لای 
چرخ دولت گذاشتن، گفت: اصطلاح چوب لای چرخ 
گذاشتن دولت را نمی پسندم. ممکن است انتقاداتی 

از عملکرد برخی وزارتخانه ها وجود داشته باشد.
وی بیان داشت: یکی از وظایف رهبری، نظارت 
بر اجرای سیاســت های کلی نظام است و مجمع 
در این خصوص نظر مشورتی دارد. هیئت نظارت 
می توانــد اگر بر خلاف سیاســت های کلی نظام، 
طرح و لایحه ای ارائه شد، نظرش را به کمیسیون 

ارائه کند.
رئیس مجلس شــورای اســلامی در پاسخ به 
سؤال دیگری در خصوص قیمت خودرو نیز اظهار 
داشت: خودرو در کشور ما انحصاری است و نیروی 
کار زیادی را به خود مشغول کرده است. متاسفانه 
نقدینگی موجود در کشــور به سمت بازار خودرو 
رفــت در حالی که خودرو، کالایی نیســت که به 

عنوان سرمایه از آن استفاده شود.
لاریجانی گفت: هجوم به سایت ها برای ثبت نام 
خودرو عادی نیســت. دلال ها وارد بــازار خودرو 

شده اند.
وی در خصوص مشــکلات قطعه ســازان نیز 
تصریح کرد: خودروسازان باید پول قطعه سازان را 
بدهند. قیمت ســاخت قطعه بالا رفته است چون 

قیمت مواد اولیه افزایش یافته است.

لاریجانی در گفت وگوی زنده تلویزیونی:

عده ای در برابر اجرای قانون منع به كارگیری بازنشستگان مقاومت می كنند


